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Typ av möte: Brottsförebyggande rådet (BRÅ) 

Mötesdatum: 2021-12-08 kl. 16.30 -18.00 

Närvarande: Gunilla Grudevall-Steen (L) ordförande, Helena Edberg (KD) 1:e vice 
ordförande, Bertil Damberg (S) 2:e vice ordförande, Andreas 
Brännström (M), Mikael Carlsson (NL), Lisskulla Zayane (MP), Daniel 
Ridnert (C) 
 
Mats Bohman – Trafik- och fastighetsdirektör 
Jan Landström – Säkerhetssamordnare  
Terese Kalinski – Säkerhetschef 
Anna Karlsson – Kommunpolis 
Henrik Ahl – Stabschef  
Susanne Bohman - Samordnare för civilsamhället 
Helene Skantze – Socialnämndens ordförande  
Josefine Bergström – Sekreterare  
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Gunilla Grudevall-Steen öppnade mötet. 
 
2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes. 
 
3. Avtackning Mats Bohman 
Ordförande tackar Mats Bohman för sin tid i Brottsförebyggande rådet. Henrik Ahl 
kommer att ta över trygghet- och säkerhetsprocessen.  
 
4. Brottsstatistik jämförelsekommuner  
Anna Karlsson informerade om brott i jämförelse mellan kommuner åren 1996-2020. 
Kommuner med i jämförelsen är Nacka, Lidingö, Sollentuna, Täby, Tyresö och Värmdö. 
Brott med i jämförelsen är misshandel, stöld, rån och klotter. 
Presentationen finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 1). 
 
5. Trygghetsvandring i Orminge 25/11 
Jan Landström informerade om den trygghetsvandring som ägde rum i Orminge den 25 
november med en bra uppslutning av folk i blandade åldrar. Sammanfattningsvis så blev 
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man positivt överraskade över at det inte var nedskräpat som förr. Förr kunde man ha sett 
brännbart material stå och skräpa men inget sådant fanns att finna nu. Som 
förbättringsförslag så fanns där avsaknad av belysning på vissa ställen såsom vid lekplatser 
och skogspartier. Samt även en viss mån av buskars som bör röjas. Parkeringsgaraget, som 
tidigare upplevts som otryggt, upplevdes som mycket tryggare nu när det finns belysning. 
En skriftlig dokumentation över vandringen håller på att tas fram. 
  
6. Fortsatt arbete i Fisksätra  
Jan Landström informerade om det fortsatta arbetet i Fisksätra där Stena Fastigheter och 
Nacka kommun har planet in framtida möten.  Jan presenterade bland annat sex byggstenar 
som utgångspunkter för ett effektivt förebyggande arbete: 

• En aktuell lägesbild och orsaksanalys 
• Den fysiska miljöns utformning  
• En god förvaltning 
• En lokalt närvarande polis 
• En strukturerad samverkan 
• En social resistent  

 
Frågor och diskussion 
Det finns många människor som inte känner sig som en del i samhället med en misstro till 
myndigheter. På frågan hur man får dem att anmäla brott så svarade Anna Karlsson och Jan 
Landström att man exempelvis måste arbeta på att skapa goda relationer med dem samt 
hjälpa dem att åka tilliten till sina grannar.  
 
Susanne Bohman informerade om att man i förra veckan hade ett möte för att starta en ny 
nattvandringsgrupp med macken i Fisksätra som ny möteslokal. 
 
Presentation finns bifogat minnesanteckningarna (bilaga 2). 
 
7. Samverkan med näringslivet i det brottsförebyggande arbetet  
Jan Landström informerade om att Tryggare Sverige hade med i sin rapport att knappt en 
av tio kommuner inkluderar näringslivet i det lokala brottsförebyggande arbetet. I Nacka 
kommun anser man att näringslivets problem med brott och otrygghet måste tas på allvar 
och kartläggas på ett systematiskt sätt. 
 
Åtgärder i Nacka: 

• Ett frukostmöte med Näringslivet i Kummelbergets industriområde har genomförts 
• Nacka kommun har deltagit på ett webbinarium på Svenskt Näringslivs 

inspirationsvecka 
• En kartläggning genom en enkätundersökning kommer att genomföras gentemot 

näringslivet i Nacka 
 
Presentationen finns bifogad minnesanteckningarna (bilaga 3). 
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8. Information från polisen  
Anna Karlsson informerade om polisens aktuella läge vilket är ett enligt perioden väntat och 
lugnt läge. De områden som sticker ut med antal händelser är Nacka centrum, Sickla, 
Fisksätra, Älta och Orminge. Tillgreppsbrott och trafikbrott ligger högst. 
 

• Polisiär bevakning stadsministers boende 
• Avhopparverksamheten är igång i Nacka – positiv samverkan 
• Bedrägeribrott mot äldre 
• Blåljussabotage mot polis 
• Hot mot Trygg 365 
• Knivskärning i Björknäs 
• Grov misshandel i Ektorp  
• Polisen har gjort skolbesök - positivt 
• Trafikbrott relaterad till ungdomar 
• Oxelvägen i Älta finns problematik 

  
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 4). 
 
9. Rapport från de 4 arbetsgrupperna Trygg och Säker  
Jan Landström presenterade den senaste rapporten från den fyra arbetsgrupperna Trygg och 
Säker. Gemensamt för samtliga arbetsgrupper är att det är ovanligt lugnt i alla områden, 
vilket även brottsstatistiken visar.  
Presentationen biläggs minnesanteckningarna (bilaga 5). 
 
Frågor och diskussion  
Helena Edberg informerade om att den första dagvandringen nu har ägt rum i Älta. För 
dagvandringen är Susanne Bohman samordnare och kontaktperson. Deltagarna i 
vandringen samlades på Söta drömmar i Älta centrum och började sedan sin vandring mot 
Stavborgsskolan och fritidsgården där de pratade med barn och ungdomar för att skapa 
band. Dagvandringen sker fortsatt på måndagar kl. 14.00 – 16.00 fram till jullovet, tar sedan 
ett uppehåll och fortsätter i januari igen.  
 
Foton från dagvandringen bifogas minnesanteckningarna (bilaga 6). 
 
10. Övriga frågor 
Det fanns inga övriga frågor.  
 
 
Vid anteckningarna 
Josefine Bergström 


